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TRON DRU DMARKA VE LFOREN ING

Styret i Trondrudmarl<a Velforening har i perioden bestått av: Rolf Marthinusen (styreleder), Erik

Lunde (kasserer), Ellen Blaauw Nordal, Eril( Wøllo, Torn Simonsen og Anne Trehjprningen. Styret har
for det meste hatt komrnunikasjon iform av digitale møter, telefon og nrailutveksling.

Prepa rering, gv s.ki løvpene

Ny avtale for løypepreparering
Preparering av våre skiløyper er velforeningens hovedaktivitet. Avtalen med Helge Holm eikk ut etter
sesongen 22/23 og ny avtale har blitt inngått, ifØrste omgang frem til ut sesongen 2028/2029.

Løvpenekt
Grunneierlagene Nes Sørmark SA og Brynhildstjern SA innførte nekt for masl<inpreparerte l6yper
over grunneierlagenes eiendom. Spesielt løypene rundt Tverrlia/Natten ble berØrt, men også for
Trundrudmarka ble løypene oppe på fjellet berørt. Spesielt ble det konsel<venser etter at det sent på

høsten ble kjent at Brynhildstjern SA også innf prte nekt for Hallingdalsløypa (Nes Sørmark 5A hadde
tidligere gitt dispensasjon for den løypa),

Velforeningen er il<ke direkte involvert i konflikten og rnener den må løses i en dialog nrellom
grunneierne, Nesbyen kommune og utbyggerne. Nesbyen kommune tok initiativtil orienteringsmøte
31. mars hvor Nes Sørmark SA v/Knut Rukke informerte. Etter kommunevalget har nyvalgt ordfører
gjentatte gang€r uttalt at kommunen ikke ønsker å involvere seg og vil forholde seg nøytralt

For å bøte på situasjonen ble løypenettet lagt noe om oppe på fjellet og en ny løype mellom
Båtstjernlia og løypen fra Liaset ble etablert. Også her var det dugnad på rydding av lgypetraseen. En

stor takl< til velvillige grunneiere og dugnadsgjenget.

Løvpekvalitet
Helge Holm har preparert sl<[løypene i 2023. Løypene har som vanlig jevnt over hatt god kvalitet og
det er mottatt mange gode tilbakemeldinger. Men i desember kom det en del l<lager, spesielt for
løypene lengst oppe på fjeliet. Velforeningen har tatt tilbakemeldingene og tiltak er diskutert,

Så skal det legges til at de fleste klagene viste seg å ha sin årsak i at applikasjonen ry1yw-sl<jrp_pffLlA
ikke fungerte som den sl<ulle. Firmaet som står bak rapporterte om store problemer med
oppdatering om løypestatus. Det skyldtes både dårlig kapasitetpå servere, mangel på folktil å drifte
plattformen og at den nylanserte app'en for smarttelefonene ikke fungerte tilfredsstillende. tn
forbedret versjon (4,3.0) bie lansert i midten av januar 2024.

Dugnadgr
e Velforeningen startet i 2021 et prosjekt for å utbedre kloppene på våre turstier. Flere var i dårlig

forfatning, troen manglet og ny aktivitet fra syklister medførte også at bløte myrområder fikk
stygge sår. Prosjektet ble (så godt som) sluttført i 2023 med ferdigstilling av klopper i områdene
mellom Trommenatten og @yvatn, mellom Backervegen og Trommenatten og mellom
Bardalshytta og Åkrefjellet,

o Det har siden årsmøtet i 2020 vært jobbet med å få bygd en bru over to bekl<er ved foten av
Åkretjell. Dette for at løypemasl<inen skaI l<unne kjøre trygt. Muligheten kom når høyspentlinja
mellom Nystølen og Bøgaset ble fjernet. Velforeningen fikk overta åtte av disse store stolpene,
noe som ble et bra fundament for bruene. Bruene ble byed på dugnad høsten 2023.



r Naturstien fra l(uluset toppen og ned mot Trollsetlie og videre oppover toppen bak Trollsetlie
har blitt oppgradert og fornyet. Det er 8 poster med spørsmål og 3 poster med fakta. Tema er
bærekraft og mfljøvern for barn. På toppen bak Trollsetlie er det også satt opp 2 krakker, for
pause og for å nyte utsilcten, Det er skiltet både fra Kuluset toppen og fra øverste veien som går
til høyre på Trollsetlie.

En stor takk til alle som har tatt initiativ, deltatt på dugnader og til velvillige grunneiere som tillot
omlegging av løypenettet,

Gans- og svkkelsti rnellom Nvstølkroken oq Kul.Wet
På Årsmøtet i 2023 ble det vedtatt å etablere en gang- og sykkelsti mellom Nystølkroken og l(uluset.
Prosjektet ble ferdig prosjektert og planen var at den skulle bygges før vinteren, Men pga.
ekstremværet aHansD måtte byggestart utsettes til 2024.

piverse aktivileter
r Hjertestarter ble anskaffet i 7Q22 og fikk i 2023 sin endelige plassering utenfor inngangsdøren til

NVstøl kroken

Det har vært jobbet med å få etablert en Freesbe bane på vollen sør for Nystøll<roken. Banen ble
planlagt og utstyret ble kjøpt inn. Vil bli montert i 2024

På årsmøter har det tidligere kommet ønske om flere poster for nstolpejakten> i

Trondrudmarl<a. Dette har blitt spilt inn til Nesbyen idrettslag. I 2023 gav velforeningen en
Økonomisk stØtte til dette arbeidet og antall poster ble økt, Kartet over poster bli hvert år lagt ut
på www.visitnesbyen. nof no/stol pejakten/

Økonomi
Foreningens inntel<ter ble omtrent de samme som for fjoråret. også antall betalende hytter ble
omtrent det samme' Det var i 2023 registrert 386 betalende hytter som gir en betalingsgrad på76%,
en liten oppgang siden i fjar (75%.

lnntektene i regnskapet viser et overskudd på kr46.361. @konomien vurderes nå som god.

Nystøll<roken, 70. februar 2A24.
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